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محمد  درمنش:
»آن شب« فیلم ژانر وحشت  نیست

تهیه کننده فیلم سینمایی »آن شب« با اشاره به اینکه این 
فیلم یک اثر ترسناک نیست، تاکید کرد که لوکیشن های آمریکا 
برای سینمای ایران بکر است. محمد درمنش تهیه کننده سینما 
که به زودی فیلم سینمایی »آن شب« به کارگردانی کوروش 
آهاری را روی پرده سینماها می برد،  گفت: این فیلم سینمایی 
قرار است از ۶ اسفندماه روی پرده سینماها برود، همچنین مواد 
تبلیغاتی این فیلم به تازگی در تلویزیون آغاز شده است و به زودی 
دیگر مواد تبلیغاتی این فیلم آماده و ارائه می شود. وی درباره 
انتخاب لوکیشن فیلم در آمریکا توضیح داد: در پروسه جریان 
فیلمسازی، مجموعه کارهایی را انجام دادیم که فکر کردیم نیاز 
به بازنگری دارد، یعنی حداقل بازنگری بحث کیفیت و مخاطب 
بوده است، با این رویکرد به لوکیشن مناسبی برای ساخت چنین 
فیلمی نیاز داشتیم که تصمیم گرفتیم آمریکا را به عنوان لوکیشن 
اصلی این پروژه استفاده کنیم، در واقع لوکیشن آمریکایی نسبتا 
برای فیلم های ایرانی بکر است که می تواند جای کار خوبی برای 
فیلم های ایرانی باشد. این تهیه کننده سینما با اشاره به حضور 
بازیگران ایرانی- آمریکایی در این فیلم بیان کرد: بازیگران 
ایرانی- و آمریکایی در آمریکا حضور دارند که دوست دارند با 
ایرانی ها کار کنند، در واقع این گروه از بازیگران اگر بخواهند 
در فیلم های خارجی بازی کنند معمولا نقش پنجم و ششم را 
به دست می آورند، اما می توانند در فیلم های ایرانی نقش اول را 
داشته باشند که این مساله بسیار مهم است. وی در بخشی دیگر 
از صحبت های خود تاکید کرد: کشورهای غربی و مشخصا آمریکا 
به دنبال تنوع در صوت و تصویر هستند، هالیوود هم آثار متنوعی 
را برای آمریکایی ها و دیگر کشورها تولید می کند، اما یک چیزی 
آنجا کم است که شامل جنس فیلم های سینمایی با طمع مستند 
است، مخاطب خارجی وقتی این دسته از فیلم ها را می بیند حس 
می کند که این آثار مستند است، همچنین آمریکایی ها علاقه مند 
هستند با فرهنگ شرق به صورت عام، کشورهای مسلمان 
به صورت خاص و کشور ایران شیعه به صورت خاص تر آشنا شوند، 
چرا که از این کشورها در رسانه ها تنها اخبار سیاسی منتشر 
شده است. درمنش گفت: در نظر داریم یک مجموعه سوژه ها و 
موضوعاتی که طعم مستند دارد و درباره فرهنگ شرق به خصوص 
ایران است، تولید کنیم، فیلم »آن شب« نیز از این دست آثار 
است، یکی از نکات مثبت این فیلم این است که هیچ پلان تحریف 
شده ای نسبت به موضوع وجود ندارد و همین مساله فیلم را برای 

مخاطب قابل درک کرده است.
 این فیلم بازخورد مثبتی داشته

وی تاکید کرد: »آن شب« در خارج از ایران چند اکران داشته 
است و بازخورد مثبتی نیز به همراه داشته است و به زودی نیز 
اکران انگلیس این فیلم آغاز خواهد شد. ما با کمپانی IFC در 
آمریکا برای پخش در این کشور قرارداد بسته ایم تا این فیلم در 
آمریکا روی پرده برود، در کنار آن رایت هایی به کشورهای مختلف 
فروخته می شود که برنامه اکران این فیلم در کشور موردنظر 
برعهده خود کمپانی خریدار است. تهیه کننده »آن شب« ادامه 
داد: فکر می کنم استقبال خوبی از این فیلم در ایران شود، البته این 
را باید بگویم که »آن شب« ژانر وحشت نیست و بیشتر می توان 
آن را یک اثر دلهره آور و هیجانی دانست، در واقع ژانر وحشت 
در کشور ما جواب نخواهد داد، چرا که مخاطب سینما به دلیل 
شرایطی که در آن قرار دارد، ترجیح می دهد بیشتر فیلم های شاد 
و کمدی ببیند. البته در کنار آن به دنبال فیلم های هیجان انگیز نیز 
هستند، به همین دلیل فکر می کنم »آن شب« می تواند هیجان 
موردنیاز را به مخاطب ارائه کند. وی در پاسخ به این پرسش که 
سینما و کیفیت صدا و تصویر برای نمایش چنین فیلم هایی بسیار 
مهم است، توضیح داد: در طول برگزاری سی وهشتمین جشنواره 
فیلم فجر، به همراه کارگردان فیلم به یکی از سینماهای حرفه ای 
و مجهز جشنواره رفتیم تا این اثر را تست کنیم، در آنجا متوجه 
شدیم که به جای ۶ تنها ۴ باند در این سینما فعال است، بعداز 
پیگیری های انجام شده باندهای این سینما برای نمایش »آن 
شب« آماده شد، در اکران عمومی دقیقا نمی دانم قرار است در 
چند سینما فیلم نمایش داده شود اما ما نمی توانیم به تک تک 
سینماها سر بزنیم و باندها را چک کنیم، امیدوارم مدیران 
سینماها برای تجهیز مناسب سالن ها اقدام کنند. این تهیه کننده 
سینما بیان کرد: یکی از اتفاقات خوبی که برای »آن شب« افتاده 
است این است که ما سرگروه هایی مانند مگامال و »هنروتجربه« 
را داریم، سینماهایی که معمولا برای »هنروتجربه« انتخاب 
می شوند، سالن های خوب و باکیفیتی هستند، مگامال نیز که جزو 
بهترین سالن های ایران به شمار می رود که این خود امیدوارکننده 
است. درمنش در پایان گفت: قرار بود برای اکران عمومی »آن 
شب« تهیه کننده آمریکایی و کورش آهاری کارگردان فیلم به 

ایران بیایند که به دلیل شیوع کرونا این امر امکان پذیر نیست.

مهران مهــام که بیشــتر با 
سریال های کمدی شناخته می شود 
از به تولید رساندن »بی همگان« در 
فضایی ملودرام در سال ۱۴۰۰ خبر 
داد. مهران مهام تهیه کننده تلویزیون 
که این روزها تولید سریال نوروزی 
»بوتیمار« را بر عهده دارد درباره اثر 
دیگرش با نام »بی همگان« که قرار 
است سال آینده به تولید برسد؛ بیان 
کرد: ۱۵ قسمت از فیلمنامه سریال 
»بی همگان« برای بازبینی مجدد 
شورا رفته است تا کد بگیرد. وی 
ادامه داد: اگر سریال »بی همگان« 
تا پایان سال کد بگیرد، انشاءا... سال 
دیگر وارد پیش تولید می شود و 
کارگردان را هم مشخص می کنیم. 
مهام در پایان درباره ساخت این 
سریال بیان کرد: این سریال در ۴۰ یا 
۵۰ قسمت ساخته می شود و تا الان 
۱۵ قسمت از آن آماده است. علیرضا 
کاظمی پور و سعید جلالی همچنان 
در حال نگارش سریال هستند و ما 
منتظریم با شبکه به توافق برسیم 
تا کارگردان را انتخاب کنیم. این 
تهیه کننده درباره علاقه اش به این 
سریال که در فضایی متفاوت با 
سریال های اخیرش ساخته می شود، 
اظهارکرد: من در این سال ها بیشتر 
کمدی کار کرده ام و خیلی وقت است 
که سریال ملودرامی نساخته ام و به 
همین دلیل در حال حاضر فقط وارد 

تولید همین کار خواهم شد.

»بی همگان« 
۱4۰۰ وارد 

پیش تولید می شود

شجریان برای 
»می خواهم زنده 
بمانم« می خواند

حسین علیزاده در بازدید از تمرین ارکستر 
ملی ایران، بر مسئولیت سنگین این ارکستر 
تاکید کرد و در جمع نوازندگان آن گفت: 
بدانیم چرا به این ارکستر ملی می گویند. باید 
وقتی اسمش را می شنوید اشک در چشمانتان 
بیاید و احساس غرور و هویت کنید. به 
گزارش روابط عمومی و امور بین الملل بنیاد 
رودکی، علیزاده با حضور در تالاروحدت به 
تماشای تمرین ارکستر ملی ایران که در حال 
آماده سازی برای جشنواره موسیقی فجر است، 
نشست. ارکستر ملی ایران در سی وششمین 
جشنواره موسیقی فجر، قطعه »سلام« حسن 
کسایی را با تنظیم ارکستر حسین علیزاده 
به روی صحنه برده و اجرا می کند؛ علیزاده 

ضمن تماشای تمرین نوازنگان ارکستر با آنها 
به گفت وگو پرداخت. وی با اشاره به زنده یاد 
استاد حسن کسایی و قطعه »سلام« گفت: 
بیست سال پیش که قرار بود بزرگداشتی برای 
استاد کسایی برگزار کنیم، استاد فخرالدینی، 
استاد روشن روان و من مسئولیت تنظیم 
قطعات استاد کسایی را برای ارکستر داشتیم 
که با ذوق و شوق فراوان در مدت کوتاهی آن 
را آماده و تقدیم استاد کردیم. علیزاده افزود: 
من با انرژی خیلی خوبی از اینجا می روم و 
شما من را تشویق می کنید که بازهم برای 
دیدن این ارکستر زیبا و جوان بیایم، قطعه 
بنویسم و لذت ببرم. من از حس بودنتان و 
حسی که دسته جمعی ایجاد می کنید و به 

ما زندگی می دهید، خوشحالم؛ واقعا تبریک 
می گویم و امیدوارم این روند موثر تداوم 
داشته باشد. وی در بخش دیگری از سخنانش 
گفت: امروز ما باید سرمان را بالا نگه  داریم که 
این همه فرهنگ غنی داریم؛ مراقب باشیم 
آن را از دست ندهیم و قدر این ارکستر که 
اسمش ارکستر ملی است را بدانیم؛ چرا که 
مسئولیتش سنگین است. بدانیم چرا به آن 
ملی می گویند، مثل یک قهرمان ملی؛ باید 
وقتی اسمش را می شنوید اشک در چشمانتان 
بیاید و احساس غرور و هویت کنید. علیزاده در 
پایان خطاب به نوازندگان گفت: ارکستر ملی 
می تواند هویت موسیقی ما باشد و من دست 

تک تک شما را می فشارم.

حسین  علیزاده:

 نام ارکستر ملی باید اشک به چشمان تان بیاورد

همـــایون شجریــان تیتراژ 
سریال »می خواهم زنده بمانم« 
را می خواند. همایون شجریان 
خوانــنده صاحب سبک عرصه 
موسیقی، برای سریال »می خواهم 
زنده بمانم«، با حال و هوایی 
عاشقانه می خواند. این سریال به 
کارگردانی شهرام شاه حسینی و 
تهیه کنندگی محمد شایسته است 
که شایسته پس از تهیه آثاری چون 
»طلا«، »خانه دختر«، »۵۰ کیلو 
آلبالو« و… در این سریال به سراغ 
یک ملودرام عاشقانه با لوکیشن 
و پروداکشن های عظیم رفته که 
قصه ای در دل اتفاقات پر شمار 
دهه ۶۰ را روایت می کند. تا امروز 
حامد بهداد، سحر دولت شاهی، 
پدرام شریفی، علی شادمان و 
مهران احمدی به عنوان بازیگران 
این سریال خوش ساخت معرفی 
شده اند که به زودی دیگر بازیگران 
به نام و چهره این سریال نیز اعلام 

خواهند شد.

سیدجمال ساداتیان عضو هیات داوران سی ونهمین جشنواره فیلم فجر، 
تاثیر نهادهای سرمایه گذار در فیلم های منتخب این دوره از جشنواره بر 
آرای هیات داوران را تکذیب کرد. سیدجمال ساداتیان داور سی ونهمین 
جشنواره فیلم فجر با حضور در این برنامه درباره دلیل عدم حضور فیلم 
»میجر« در فهرست فیلم های منتخب گفت: علت نبودن فیلم احسان 
عبدی پور در جمع ۱۶ فیلم جشنواره، کیفیت پایین آن نبود. بلکه به ما 
گفتند چون سال گذشته برای هیات انتخاب نمایش داده  شده، در این 
دوره شرکت داده نمی شود. هرچند عوامل فیلم مدعی هستند این نسخه با 
نسخه ای که سال گذشته به جشنواره ارسال کردند فرق می کند! ساداتیان 
همچنین درباره سایر فیلم هایی که به جمع فیلم های منتخب ورود پیدا 
نکردند، گفت: بعضی فیلم ها به دلیل کیفی و بعضی فیلم ها به دلیل محتوایی 
وارد آن لیست نشد. بعضی فیلم های دیگر هم بود که هیچ کدام از آن دو 
مشکل را نداشت اما در سُرت کردن امتیاز بالاتی کسب نکردند به همین 
دلیل آنها را وارد فهرست نکردیم. ساداتیان در پاسخ به مجری برنامه که 
عنوان کرد شما در مصاحبه رادیویی گفتید دلیل انتخاب نکردن هدیه 
تهرانی وجود گزینه های جوان تر بود، درحالی که خانم افشار سن بیشتری از 
هدیه تهرانی دارند، افزود: نه! من گفتم جوان ها و کسانی را که یک نوآوری 
و خلاقیتی در کارشان انجام داده اند، علاقه مند هستند بیشتر دیده بشوند، 
درگذشته به آنها فرصتی برای دیده شدنشان داده نشده، حالا فرصتی شده 
و کار بهتری ارائه کردند، در اولویت گذاشتیم. ما در هر بخشی باید ۳ تا ۵ 

کاندیدا معرفی بکنیم. به همین دلیل به پسر نوجوان فیلم »یدو« رسیدیم 
که تلاش کرده بازی خوبی از خودش ارائه بدهد و دوست دارد در آینده 
هم دیده شود. در مورد نامزد بهترین بازیگر زن هم خانم پسیانی و افشار 
و تهرانی شرایط برابر بود. به همین دلایل، خانم تهرانی را کنار گذاشتیم. 
ساداتیان درباره شایعات انتخاب هیات داوران گفت: من در طول جشنواره 
خیلی چیزهای عجیب وغریبی می شنیدم. مثلا می دیدم دو روز از قبل از 
اینکه لیست نهایی را منتشر کنیم دوستان با ما تماس می گرفتند که چرا 
به فلانی جایزه دادید به فلانی ندادید. درحالی که ما هنوز تصمیم نهایی 
نگرفته بودیم. وی در مورد روایتی که در فضای مجازی درباره تماس نوید 
محمدزاده با هیات داوران درباره هوتن شکیبا پخش شده است، ادامه داد: با 
من که تماسی نگرفت، در مورد دیگران نمی توانم به ضرس قاطع بگویم خبر 
دارم! ساداتیان در پاسخ به اینکه جایزه اصلی جشنواره به دلیل اینکه »یدو« 
ساخته بنیاد سینمایی فارابی بود به این فیلم تعلق گرفت، تصریح کرد: نه! 
سرمایه گذاران دولتی هیچ تاثیری بر تصمیم هیات داوران نداشتند. واقعا 
کارگردانی آقای جعفری در فیلم »یدو« نسبت به کار قبلی با نام »۲۳ نفر« 
خیلی بهتر شده، قصه فیلم هم بسیار روان و درباره این خاک و آب و عِرق 
ملی نوشته شده و بسیار شریف است پس جایزه ای که به این فیلم رسیده، 
حق است. ساداتیان درباره انتخاب بهترین بازیگر مرد نیز، افزود: بین بازی 
محسن تنابنده و رضا عطاران شک وجود داشت که در درنهایت جایزه به 

رضا عطاران داده شد.

جمال  ساداتیان: 

سرمایه گذاران دولتی تاثیری بر آرای »فجر« نداشتند

آخرین وضعیت 2 کارگردان 
پس از ابتلا به کرونا

هوشنگ میرزایی،  مستندساز و نیز 
.. صلح میرزایی به دلیل ابتلا به  . قدرت ا
شده اند.  بستری  بیمارستان  در  کرونا 
هوشنگ میرزایی چند روزی است که 
icu بیمارستان فرهیختگان  در بخش 
بستری شده و پزشکان روند درمانی مقابله 
با کرونا را با تزریق پلاسما آغاز کردند که 
در سه نوبت ادامه خواهد داشت و سطح 
اکسیژن خون او به 8۰ رسیده است. مرکز 
گسترش سینمای مستند و تجربی برای 
این مستندساز لرستانی آرزوی شفای 
عاجل و تندرستی کامل دارد. هوشنگ 
میرزایی متولد سال ۱۳۵۰ در کوهدشت، 
از  سینما  کارشناسی  مدرک  دارای 
دانشکده صداوسیما و عضو انجمن صنفی 
کارگردانان سینمای مستند است. در 
کارنامه  مستندسازی او، ساخت آثاری چون 
سازنه، با خدا می رقصم، تفتان، ژین، چیزی 
شبیه چشم هایم، فاصله، سپیدار، مرثیه ای 
برای خاک، آلفارد، عیدانه، شهر خاموش، 
آنارام، به دیدار خورشید، سنگ و سلاح، 
سیب و رویا، هیچ راهی دور نیست، در 
اندوه بم به چشم می خورد که جوایزی از 
جشنواره های داخلی و بین المللی برای وی 
به ارمغان آورده است. همچنین قدرت ا... 
صلح میرزایی، کارگردان سینما که ساخت 
فیلم های »حامی«، »شاخه گلی برای 
عروس«، »دلداده«، »زندگی شیرین« و 
نیز سریال های تلویزیونی »حکایت های 
کمال«، »دختری به نام آهو« و »پنجره« 
را در کارنامه کاری خود دارد نیز چند روزی 
هست براثر ابتلا به کرونا در بیمارستان 
است. او که صحبت کردن برایش سخت 
است، در گفت وگویی کوتاه ابتلای خود 
به کرونا و بستری شدن در بیمارستان را 

تایید کرد.

 »روزگارجوانی« 
به فصل سوم رسید

تولید فصل ســوم مجموعه تلویزیونی 
»روزگارجوانی« در ۳۰  قسمت  به کارگردانی 
اصغر توسلی، تهیه کنندگی سپهر محمدی 
و مدیر تولیدی محمدعلی عزیزی در شبکه 
این مجموعه  در  آغاز شد.  پنج سیما 
تلویزیونی بیوک میرزایی، رسول نجفیان، 
آریا توسلی، سعید زارعی، سینا کرمی، 
امیرمسعود واعظ و عیسی حسینی ایفای 
نقش می کنند. در خلاصه داستان این 
مجموعه تلویزیونی که به قصه زندگی 
جوانان متولد دهه 7۰ و 8۰ می پردازد؛ آمده 
است: پس از گذشت سال ها، عباس آقا با 
بازی بیوک میرزایی تصمیم می گیرد که 
بخشی از خانه مسکونی اش را به تعدادی 
جوان دانشجو اجاره دهد. دانشجویان جدید 
همسایه عباس آقا می شوند، بی خبر از 
اینکه ...  فصل اول روزگارجوانی سال ۱۳77 
به تهیه کنندگی اصغر توسلی، کارگردانی 
شاپور قریب و اصغر توسلی و نویسندگی 
اصغر فرهادی روی آنتن شبکه پنج رفت. 
همچنین فصل دوم این مجموعه در سال 
۱۳78 به تهیه کنندگی و کارگردانی اصغر 
توسلی و نویسندگی علی اکبر محلوجیان 
و فرهاد نقدعلی برای این شبکه تولید شد. 
قرار است در ادامه تصویربرداری این سریال، 
بازیگران دیگری نیز به مجموعه اضافه 
شود که اطلاع رسانی خواهد شد. کیهان 
ملکی، امین حیایی، نصرا... رادش، بهزاد 
خداویسی، مهدی صبایی و زهره فکورصبور 

در فصل اول این سریال حضور داشتند.

گفت:  نمایش  صنفی  شورای  سخنگوی 
خوشبختانه تمامی پروتکل های بهداشتی در 
سالن های سینما رعایت می شوند و تاکنون گزارشی 
مبنی بر ابتلا به کرونا از سینماها ارسال نشده است. 
مرتضی شایسته پیرامون آخرین وضعیت فعالیت 
سینماها با وجود هشدارهای موجود پیرامون موج 
تازه کرونا افزود: خوشبختانه تمامی پروتکل های 
بهداشتی در سالن های سینما رعایت می شوند و 
تاکنون گزارشی مبنی بر ابتلا به کرونا از سینماها 
ارسال نشده است. وی در همین راستا ادامه داد: 
فعالیت سینماها زیرنظر ستاد ملی مبارزه با کرونا 
صورت می گیرد، این ستاد تاکنون هیچ اطلاعیه و 
یا ابلاغیه ای درباره تغییر در ادامه فعالیت سینماها 
به شورای صنفی داده نشده است، بر همین اساس 
خبری از تعطیلی سینماها و یا محدودیت های 
تازه نیست. سخنگوی شورای صنفی نمایش در 

همین رابطه تصریح کرد: سالن های سینمایی 
سراسر کشور همچون شرایط قبل به فعالیت خود 
ادامه می دهند، امیدوارم که این مسیر همچنان 
ادامه پیدا کرده و سینماها به فعالیت خود ادامه 
دهند. وی درباره ارائه آیین نامه تازه شورای صنفی 
نمایش تاکید کرد: آیین نامه شورای صنفی نمایش 
برای سال ۱۴۰۰ تصویب و برای تاییدنهایی به 

حسین انتظامی، رئیس سازمان 
سینمایی ارسال شد. این فعال 
اکران  درباره  سینما  عرصه 
نوروزی سال آتی تصریح کرد: 
خوشخبتانه وضعیت سینماها 
رو به بهبود است و طی تصمیم 
شورای صنفی نمایش هفته 
فیلم هایی  صاحبان  آینده 
که آمادگی نمایش در اکران 

نوروزی دارند، این موضوع را به ما اعلام کنند. 
سخنگوی شورای صنفی نمایش خاطرنشان کرد: 
در حال حاضر همه تمهیدات را برای صاحبان آثار 
در نظر گرفتیم و امیدواریم آنها هم بپذیرند ما برای 
این منظور طرح های تشویقی هم داریم مثلا قرار 
است اکران آنها تضمین و درصدی از بلیت این آثار 

خریداری شود.

مرتضی  شایسته: 

برای اکران نوروزی ۱۴۰۰ طرح تشویقی  گذاشته ایم

  عکس : آرمان ملی/  حجت سپهوند                         


